
 

 
Protokół Nr XXX 

z sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

odbytej w dniu 07.09.2020 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Świętochłowicach. 

Pkt 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak o godz. 1705 dokonał otwarcia 

XXX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia  

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  (Dz. U. z 2020 r., poz. 713) i stwierdził, zgodnie 

z listą obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 21 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Prowadzący obrady przywitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta Miasta, radnych 

oraz mieszkańców miasta oglądających transmisję z obrad Rady Miejskiej za pośrednictwem 

mediów oraz internetu.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 29 maja 2020 roku. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 17:08:14 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 
2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz ZA 
5 Grudniok Tomasz ZA 

6 Jankowiak Adam ZA 
7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz WSTRZYMAŁ SIĘ 



 

 
9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 
13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 
15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 
18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad  

XXVII sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 29 maja 2020 roku. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej 

w Świętochłowicach z dnia 23 czerwca 2020 roku. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 17:08:46 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 
3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz ZA 
5 Grudniok Tomasz ZA 
6 Jankowiak Adam ZA 

7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 
9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 
11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 
17 Respondek Łukasz ZA 



 

 
18 Wichura Dorota ZA 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad  

XXVIII sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 23 czerwca 2020 roku. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 

w Świętochłowicach z dnia 17 sierpnia 2020 roku. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 17:09:20 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 
3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz ZA 

5 Grudniok Tomasz ZA 
6 Jankowiak Adam ZA 

7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 
9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 
11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 
17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad  

XXIX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 17 sierpnia 2020 roku. 



 

 
Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przypomniał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad sesji i zapytał, czy są jakieś wnioski w tej sprawie i czy ktoś ze 

zgromadzonych chciały zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził, że porządek obrad XXX sesji Rady 

Miejskiej  został zaakceptowany i uznał punkty 1 i 2 porządku obrad za wyczerpane. 

 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 

11 czerwca 2020 r. do dnia 28 sierpnia 2020 r. 

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym, w formie prezentacji multimedialnej.  

 

 Nagranie video  

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tej sprawie. 

 

W punkcie 3 głos zabrali: 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radny Łukasz Respondek 

Radny Grzegorz Gniełka 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger - z sali 

Radny Grzegorz Gniełka 

Radny Henryk Kurek 

Radna Dorota Wichura 

Radna Agnieszka Beger - z sali 

Radna Dorota Wichura 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

https://youtu.be/I99GqkgxOL0
https://youtu.be/I99GqkgxOL0


 

 
Radny Grzegorz Gniełka - z sali 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Rafał Świerk 

Radny Grzegorz Gniełka 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radna Dorota Wichura 

Radny Łukasz Respondek 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Grzegorz Gniełka 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Rafał Świerk - z sali 

Radny Grzegorz Gniełka - z sali 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Mariusz Kubas 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger - z sali 

Radny Grzegorz Gniełka 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Rafał Świerk 

 

 Nagranie video  

 

 

Pkt 4. 

Przyjęcie przez Radę Miejską w Świętochłowicach „Sprawozdania z realizacji Programu 

Współpracy Miasta Świętochłowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował zgromadzonych,  

iż przedmiotowe sprawozdanie zostało umieszczone w Panelu Radnego w dniu 4 sierpnia 

2020 roku oraz dostarczone wszystkim radnym wraz z materiałami sesyjnymi. 

 

W punkcie 4 głos zabrali: 

Radny Łukasz Respondek 

https://youtu.be/leS3xJ-tulo


 

 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Polityki Społecznej p. Janusz Kalafarski 

 

 Nagranie video  

 

Sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta Świętochłowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019 stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/203/20 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Świętochłowice na lata 2020-2031. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tej sprawie? 

 

W punkcie 5 głos zabrali: 

Radny Łukasz Respondek 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Jadwiga Garbaciok 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Gerda Król 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 18:34:36 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 2 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

https://youtu.be/knjfdJGKRVk
https://youtu.be/eLk568GCwxA


 

 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 
4 Gniełka Grzegorz PRZECIW 

5 Grudniok Tomasz ZA 

6 Jankowiak Adam ZA 
7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 
9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk ZA 
12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 
15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 
17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 2 „przeciwnych”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/203/20 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Świętochłowice na lata 2020-2031. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/255/20 i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIII/191/19 Rady  Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Świętochłowice na 2020 rok. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 



 

 
Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tej sprawie? 

 

W punkcie 6 głos zabrali: 

Radny Mariusz Kubas 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Rafał Świerk 

Radny Grzegorz Gniełka 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Rafał Świerk 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Rafał Świerk 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 18:53:02 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 2 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 
2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz PRZECIW 
5 Grudniok Tomasz ZA 

6 Jankowiak Adam ZA 

7 Kamiński Jacek ZA 
8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 
10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk ZA 
12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

https://youtu.be/njuu_N8mnGo


 

 
16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 
18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 2 „przeciwnych”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany Uchwały nr XXIII/191/19 Rady  Miejskiej w Świętochłowicach 

z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świętochłowice na 

2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/256/20 i stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Świętochłowice na lata 2020 – 2025. 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech przedstawił projekt uchwały wraz  

z wprowadzonymi autopoprawkami. 

 

Radny Bartosz Karcz opuścił obrady sesji. 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak poinformował, iż Miejska Rada Działalności 

Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały oraz zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

 

W punkcie 7 głos zabrali: 

Radny Grzegorz Gniełka 

Radna Gerda Król 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok 

Radna Gerda Król - z sali 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok 

Radny Łukasz Respondek 



 

 
I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Gerda Król - z sali 

Radny Łukasz Respondek 

Radna Gerda Król - z sali 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Gerda Król 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Grzegorz Gniełka 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Łukasz Respondek 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Radny Grzegorz Gniełka - z sali 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 19:51:15 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 10 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 10 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Beger Agnieszka ZA 
3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz WSTRZYMAŁ SIĘ 

5 Grudniok Tomasz ZA 
6 Jankowiak Adam ZA 

7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz NIE ODDAŁ GŁOSU 
9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 
11 Kurek Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ 

https://youtu.be/TsueRKrZYg4


 

 
12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia WSTRZYMAŁ SIĘ 
17 Respondek Łukasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał WSTRZYMAŁ SIĘ 
 

Rada Miejska (10 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 10 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Świętochłowice na lata 2020 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/257/20 i stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy szkoły I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Jana Kochanowskiego w Świętochłowicach. 

 

p.o. Głównej Księgowej Miejskiego Zarządu Oświaty p. Dolores Szeja przedstawiła projekt 

uchwały wraz z wprowadzonymi autopoprawkami. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tej sprawie? 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 19:54:18 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 



 

 
UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 
3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz ZA 

5 Grudniok Tomasz ZA 
6 Jankowiak Adam ZA 

7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz NIE ODDAŁ GŁOSU 
9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 
11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 
15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 
17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 
 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany nazwy szkoły I Liceum Ogólnokształcącego im. Jana 

Kochanowskiego w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/258/20 i stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa na terenie gminy 

Świętochłowice do celów rozliczania kosztów przewozu dzieci oraz uczniów 

niepełnosprawnych drogami publicznymi z miejsca zamieszkania do przedszkola, 

oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania 

przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo 

szkoły ponadpodstawowej, a także przewozu rodzica z tego miejsca do miejsca 

zamieszkania lub pracy i z powrotem, w roku szkolnym 2020/2021. 

 

p.o. Głównej Księgowej Miejskiego Zarządu Oświaty p. Dolores Szeja przedstawiła projekt 

uchwały. 



 

 
 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak poinformował, iż Miejska Rada Działalności 

Pożytku Publicznego oraz Powiatowa Społeczna Rada do Spraw Osób Niepełnosprawnych  

w Świętochłowicach pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały, a także zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 19:56:33 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 
2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz ZA 
5 Grudniok Tomasz ZA 

6 Jankowiak Adam ZA 
7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz NIE ODDAŁ GŁOSU 

9 Król Gerda ZA 
10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 
13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 
15 Pawłowski Artur ZA 
16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 
18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie średniej ceny jednostki paliwa na terenie gminy Świętochłowice do 

celów rozliczania kosztów przewozu dzieci oraz uczniów niepełnosprawnych drogami 



 

 
publicznymi z miejsca zamieszkania do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-

wychowawczego, szkoły podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, a także 

przewozu rodzica z tego miejsca do miejsca zamieszkania lub pracy i z powrotem,  

w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/259/20 i stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Świętochłowicach. 

 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Adam Trzebinczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak poinformował, iż Miejska Rada Działalności 

Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały oraz zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

 

W punkcie 10 głos zabrali: 

Radna Jadwiga Garbaciok 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Adam Trzebinczyk 

Radny Łukasz Respondek 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Adam Trzebinczyk 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 20:04:27 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

https://youtu.be/bfKiFOwJXTk


 

 
UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 
2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 
4 Gniełka Grzegorz ZA 

5 Grudniok Tomasz ZA 

6 Jankowiak Adam ZA 
7 Kamiński Jacek ZA 

8 Karcz Bartosz NIE ODDAŁ GŁOSU 

9 Król Gerda ZA 
10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 
12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 
15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 
18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 
20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/260/20 i stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, maksymalnej 

opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia opłat  

w żłobkach i klubach dziecięcych utworzonych przez gminę Świętochłowice. 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech przedstawił projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak poinformował, iż Miejska Rada Działalności 

Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały oraz zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 



 

 
 

W punkcie 11 głos zabrali: 

Radny Łukasz Respondek 

Radna Dorota Wichura 

Radna Bożena Wojciechowska-Zbylut 

Radna Jadwiga Garbaciok 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Bożena Wojciechowska-Zbylut 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Jadwiga Garbaciok 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2020-09-07 20:37:22 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 14 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 1 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 5 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin PRZECIW 
2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Gniełka Grzegorz WSTRZYMAŁ SIĘ 
5 Grudniok Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

6 Jankowiak Adam ZA 

7 Kamiński Jacek ZA 
8 Karcz Bartosz NIE ODDAŁ GŁOSU 

9 Król Gerda ZA 
10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk ZA 
12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

https://youtu.be/-mURvvrtFho


 

 
16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz WSTRZYMAŁ SIĘ 
18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał WSTRZYMAŁ SIĘ 

 

Rada Miejska (14 głosami „za”, przy 1 „przeciwny”, 5 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, maksymalnej opłaty 

za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia opłat  

w żłobkach i klubach dziecięcych utworzonych przez gminę Świętochłowice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXX/261/20 i stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 12. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski zgłoszone przez  radnych 

Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak przypomniał radnym, że na podstawie paragrafu 29 

Statutu Miasta odpowiedzi na wnioski zapytania i interpelacje złożone na poprzedniej sesji 

zostały udzielone radnym na piśmie. Ponadto, zgodnie z art. 24 ust. 7 ustawy 

o samorządzie gminnym są one publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok poprosiła o odczytywanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

złożone podczas XXVIII sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach w dniu 23 czerwca 2020 

roku. 

 

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski stanowią załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 13. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 5 interpelacji: 



 

 
1. Radna wnioskuje o naprawę dachu Domu Sportu w tym „w miarę możliwości naprawę 

i uszczelnienie, w najbliższym czasie, dachówek, w ramach posiadanych  środków 

pieniężnych. Zbliża się okres jesienno-zimowy. Nie można dopuścić do zalania ścian 

wewnątrz budynku, do zagrzybienia ścian. Musimy zadbać o ten sportowy obiekt, aby 

służył młodzieży, celem dalszego rozwoju rekreacji i sportu”. 

2. Radna składa „wniosek o przegląd wszystkich przyosiedlowych  boisk i o bieżące 

naprawy.” Radna wie, że „przy ulicy Granitowej były naprawiane uszkodzenia boiska. 

Myślę, że w następnej kolejności będzie naprawiana nawierzchnia boiska tartanowego 

przy ul. Ślęzan(…). Kiedy będzie montaż fitness pod chmurką przy ul. Ślęzan”? 

3. Radna „od kilku lat ponawia wniosek o realizację budowy nowego boiska dla Szkoły 

Podstawowej nr 10 gdzie uczęszczają dzieci z różnymi stopniami 

niepełnosprawności(…). Najwyższy czas, aby tym dzieciom zapewnić godne warunki 

ćwiczeń, by stworzyć bezpieczne boisko tartanowe. Myślę, że w pierwszym rzędzie 

tym dzieciom należy się takie tartanowe boisko”. 

4. Radna składa interpelację „w imieniu mieszkańców ul. Ślęzan 9 i Wiślan 1  

o (…) wyegzekwowanie realizacji zadania zapewnienia bezpieczeństwa na osiedlu 

poprzez montaż lamp(…). Wnioski były zgłaszane na walnym zebraniu, oraz osobiście, 

przez lokatorów w administracji”. 

5. Radna w imieniu użytkowników „gminnej drogi wewnątrz osiedla wyraża podziw  

i podziękowanie za przebudowę jezdni i miejsc parkingowych przy ul. Ślęzan dla 

wykonawców remontu MPUK i MPGK – obu dyrekcjom.(…) Dzięki pozyskanym 

środkom pozabudżetowym, droga została wyremontowana, toteż dziękujemy 

Prezydentowi i pracownikom UM”.  

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 2 interpelacje: 

1. Radna prosi o uzupełnienie ubytku rynny w domu przy ulicy ks. Michalskiego 18. Radna 

prosi o wymianę drzwi do klatki przy ulicy ks. Michalskiego 28. Radna wnioskuje  

o „postawienie koszy na śmieci w uliczce pomiędzy SP nr 5, a budynkiem Warsztatów 

Terapii Zajęciowej TPD, przycięcie w niej drzew.” Radna wnioskuje o „załatanie dziur 

w drodze od wyżej wymienionej uliczki do sklepów „Na Wzgórzu”. 

2. Radna prosi o „remont klatki schodowej przy ul. Barlickiego 48 w Lipinach. Klatka 

schodowa jest w tragicznym stanie, zły stan techniczny schodów, poręczy, część szyb 

w oknach na klatce zastąpiono dyktą, mocno nadwątloną. Klatka schodowa 

niemalowana od wielu lat”. 

 

Radna Gerda Król – złożyła 2 interpelacje i 1 zapytanie: 



 

 
1. Radna pyta „co z tym szybem na ul. Krasickiego”? Radna informuje iż „zapadlisko  

w miejscu byłego szybu wentylacyjnego w rejonie ul. Krasickiego w dzielnicy powstało 

w 2008 roku. Czy kiedykolwiek zostanie zlikwidowane?” Radna prosi „uprzejmie  

o zainteresowanie się w/w problemem i poinformowanie na piśmie”. 

2. Radna prosi o rozpatrzenie interpelacji  w sprawie narażenia mieszkańców osiedla 

Licealna „na uciążliwe zapachy dochodzące z zakładu przetwórstwa owoców, który 

swoją siedzibę posiada w sąsiedztwie osiedla. Właściciel nieruchomości nie 

przestrzega reżimu czystości. Nie zawsze owoce są usuwane do kubłów na odpady”. 

Radna „w związku z powyższym prosi o ponowne zainteresowanie się uciążliwością 

mieszkańców i wezwanie do przestrzegania reżimu czystości. Lokatorzy osiedla „liczą, 

że skończy się uciążliwość dla mieszkańców”. 

3. Radna otrzymała odpowiedź na „złożone zapytanie podczas XXIV Sesji Rady Miejskiej 

dot. likwidacji niskiej emisji w centrum miasta”. Jednak radna pyta czy została 

opracowana strategia lub harmonogram realizacji zadania z podziałem na budynki lub 

dzielnice? Radna pragnie się dowiedzieć „czy w/w dokumenty zostały opracowane? 

Czy Tauron Ciepło realizuje bezprecedensowy program likwidacji niskiej emisji? 

Inwestycja ma być finansowana ze środków unijnych, przyznanych przez Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. Nadmieniam,  

że Świętochłowice zostały w roku 2018 włączone do tego programu 8 miast naszego 

regionu, a całkowite środki dla miasta to 42 miliony złotych. Jeśli nie Tauron to kto? 

Metropolia”? 

 

Radny Artur Pawłowski - złożył 2 zapytania: 

1. „Jaki jest stan rzeczy w sprawie dotyczącej działki w okolicy ul. Sudeckiej  

w bezpośrednim sąsiedztwie Stawu Wąwóz?(…)W jego obrębie planowana jest 

wielokondygnacyjna inwestycja budowlana”. Radny stwierdza, iż „na przestrzeni 

ostatnich lat dwukrotnie (w 2015 oraz 2018  roku) zmieniano Miejscowy Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego, za każdym razem powodując zwiększeni presji na 

środowisko naturalne. W związku z powyższą sprawą odbyło się kilka spotkań  

w Urzędzie Miasta, wpłynęły również wnioski w sprawie możliwości zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego, a także wpłynął wniosek 

poparty podpisami ponad tysiąca mieszkańców o utworzenie użytku ekologicznego w 

rejonie Stawu Wąwóz. Proszę o odpowiedź na pytanie, jakie są potencjalne możliwości 

rozwiązania tej patowej sytuacji i jakie gmina zamierza podjąć decyzje w tej sprawie.” 

2. Radny pyta „w jakim celu zostały oznakowane drzewa w obrębie skweru w okolicy 

przystanków komunikacji miejskiej na Mijance”? 

 



 

 
Radny Dawid Malcherek - złożył 1 interpelację: 

1. Radny otrzymuje „sygnały ze strony mieszkańców naszego miasta w sprawie 

samochodów parkujących przy skrzyżowaniu ulicy Szkolnej z ulicą Wyzwolenia, tuż 

obok przejść dla pieszych”. W związku z powyższym zwraca się „z uprzejmą prośbą  

o zbadanie sprawy i podjęcie odpowiednich działań w celu rozwiązania problemu.” 

 

Radny Grzegorz Gniełka - złożył 3 interpelacje i 2 zapytania: 

1. Radny w imieniu mieszkańców prosi o wymianę drzwi wejściowych w budynku 

mieszkalnym przy ul. Chopina 13. Radny podkreśla, że „zbliża się sezon jesienno-

zimowy, a obecne drzwi nie spełniają swojej roli, gdyż są stare i nieszczelne. Dziękuję, 

w imieniu mieszkańców za pozytywne rozpatrzenie sprawy”. 

2. Radny w imieniu mieszkańców osiedla Ustronie prosi o przeprowadzenie prac  

„w zakresie poprawy wyglądu estetycznego chodnika wzdłuż ul. Górniczej przy 

przystanku linii 231 i byłej restauracji „Świętojańska”, kiedyś „Oaza”. Na chodniku 

zalegają krzewy jak i trawa. Dbałość o chodnik powinna należeć do jednych z głównych 

zadań, jeśli chodzi o dbałość o miasto”.  

3. Radny w imieniu mieszkańców osiedla Ustronie „prosi o pilne przycięcie krzewów od 

strony torów kolejowych, które ograniczają widoczność i zagrażają bezpieczeństwu 

poruszających się po mieście pojazdów”.  

4. Radny, w związku z pojawieniem się gazety bezpłatnej „ngs24.pl” nr 5, prosi  

„o wyjaśnienie, jaki jest koszt dla miasta wydania tej gazety? Na stronie 10 i 11 znajduje 

się reklama MPGK i MPUK. Ile miejskie spółki zapłaciły za reklamę na łamach tej 

gazety? Kto w mieście zajmuje się kolportażem tej gazety”? 

5. Radny pyta „jaki był koszt barierek wzdłuż nowej ścieżki rowerowej na ulicy 

Metalowców? Która firma wykonała to zadanie”? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tomasz Grudniok - złożył 2 zapytania ustnie: 

1. Radny prosi o informację „czy firma „Etec” zakończyła już modernizację oświetlenia 

ulic Polnej, Solidarności i Szkolnej, a co za tym idzie czy zostały już wykonane  

i odebrane prace przywrócenia terenu, na którym modernizacje były prowadzone”? 

2. Radny prosi o odpowiedź „na temat celu oznakowania drzew oznakowanych przy ulicy 

Bytomskiej na odcinku pomiędzy ul. Stawową a ul. Ślęzan”? 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 1 interpelację i 3 zapytania: 

1. Radny pyta „czy w budynkach przy ulicy Góra Hugona wykonano wszystkie zalecenia 

kominiarskie? W ostatnim sezonie grzewczym dochodziło w tym miejscu do 



 

 
niebezpiecznych sytuacji. Zbliża się kolejny okres grzewczy. Czy mieszkańcy tych 

budynków mogą spać spokojnie”? 

2. Radny pyta „jakie jest stanowisko władz miasta w sprawie straty wygenerowanej przez 

Zakład Opieki Zdrowotnej? Czy w związku z nią dalsze istnienie Spółki nie jest 

zagrożone”? 

3. Radny pyta „jakie straty finansowe, spowodowane koronowirusem i „lockdownem”,  

w odniesieniu do sprzedaży biletów i wynajmu pomieszczeń i terenu w pierwszej 

połowie 2019 roku, poniosły jednostki kultury i obiekty sportowe, które należą do miasta 

w pierwszej połowie 2020 roku”? 

4. Radny prosi o informację, „czy Miejski Zarząd Oświaty i władze miasta przygotowały 

zalecenia dla dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie postępowania w razie 

wystąpienia w placówce zakażenia koronowirusem? Kto, w razie wystąpienia takiego 

zachorowania, podejmuje decyzję o całkowitym lub częściowym wyłączeniu placówki”? 

 

Pkt 14. 

Wolne wnioski, informacje oraz oświadczenia. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w tym punkcie? 

 

W punkcie 14 glos zabrali: 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radny Mariusz Kubas 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

 

 Nagranie video  

 

Pkt 15. 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 2110 Przewodniczący Rady Miejskiej 

p. Zbigniew Nowak zakończył obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

 

 

https://youtu.be/co9mvgozJe0


 

 
Protokołował 

Daniel Powierża 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Zbigniew Nowak 

 


